
Zápis VH T. J. Sokol Milín 2 
 
 
Zápis z valné hromady Tělocvičné jednoty Sokol Milín 2 konané 12. dubna 2018 od 18 hod. v Centru 
volnočasových aktivit v Milíně, která se konala do 30 dnů po účetní závěrce. 
 
   Složení výboru 

Jitka Jahodová starosta přítomna 
Dana Reiterová místostarosta přítomna 
Alena Pacovská kontrolní komise - předseda přítomna 

 
Počet všech členů jednoty ke dni konání valné hromady 155. 
Počet zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady 72. 
Jako host nebyl nikdo přítomen. 
 
Vzhledem k tomu, že jednota má ke dni konání valné hromady více než 100 členů, byl výborem jednoty 
stanoven klíč 1 : 10.  
 
Valné hromadě je v okamžiku zahájení přítomno pouze 21 zletilých členů, tudíž není usnášeníschopná, proto 
začala o 30 minut později (tzn. v 18.30 hod.) s počtem přítomných členů (delegátů).  
 
Valná hromada zvolila pracovní předsednictvo ve složení – Alena Pacovská, Ladislav Suchan st., Marie 
Žbánková. 
Zapisovatelkou byly zvoleny – D. Reiterová a J. Kalíková. 
 
Valná hromada schválila program jednání dle návrhu předloženého výborem a obsaženého v pozvánce 
takto: 
 

•  volba zapisovatelky, schválení programu (příp. jeho doplnění)  
•  volba nové jednatelky (předběžně navržena A. Pacovská) 
•  právní problematika (zápis a změny u spolkového rejstříku) 
•  informace z jednotlivých oddílů  
•  hospodaření jednoty v roce 2017 (čerpání finančních prostředků jednotlivými oddíly) 
•  informace o rozpočtu na rok 2018 (členské a sletové známky, dotace) 
•  statistické informace o T. J. (počet členů, oddílů) 
•  plán pořádaných akcí v letošním roce 
•  diskuse 

 
Poté byly předneseny zprávy: 

• starosty (J. Jahodová) – o složení funkce jednatelky Andrei Sekaninové ke konci roku 2017 a 
nutnosti zvolit do výboru T. J. nového jednatele/ku. Předběžně byla navržená A. Pacovká. Ta, ale 
z důvodu své funkce - předseda kontrolní komise nemůže zastávat další funkci ve výboru (ověřeno 
u České obce sokolské). Při dalším jednání VH byla zvolena nová jednatelka Z. Šuchaňová viz 
Usnesení 
- o možnosti nahlédnout do spolkového rejstříku, kde je jednota zapsána jako pobočný spolek. Do 
rejstříku má možnost každý nahlédnout, k přihlášení stačí  IČ jednoty – 75 07 01 38 a zvolit možnost 
pobočný spolek. Každý se může podívat i na prezentace oddílů na webových stránkách jednoty (jsou 
založeny na webových stránkách Milína). Tam je možné vkládat zprávy ze soutěží, informace o dění 
v oddílech, fotodokumentaci, informace pro nové členy… 

 - o další možnosti prezentace jednoty např. v Milínském zpravodaji (opět možnost zasílat články, 
 informace).  Důležité informace týkající se jednoty jsou také zveřejňovány na nástěnce 
 v tělocvičně. 

- o hospodaření v roce 2017 (jednota má v pokladně ke dni konání VH  71 500 Kč), čerpání 
finančních prostředků jednotlivými oddíly (podrobný rozpis k dispozici u J. Jahodové), informace 



o hrazení příspěvků na údržbu a provoz v období od září do prosince 2017 (fakturu za dětské oddíly 
– cca 24 000 Kč uhradila Obec Milín, za oddíly dospělých - cca 34 000 Kč hrazeno z pokladny T. J.) 
- o hospodaření v roce 2018, dospělí členové uhradili na kalendářní rok 2018 členský příspěvek ve 
výši 550 Kč (z této částky bylo každému dospělému členu odečteno úlevné ve výši 300 Kč, takže ve 
skutečnosti člen zaplatil 250 Kč) a k tomu příspěvek na údržbu a provoz, který se vypočítává podle 
počtu členů v oddíle a strávených hodin v tělocvičně. 
Děti do 18 let a senioři nad 65 let uhradili na kalendářní rok 2018 částku 250 Kč a příspěvek na 
údržbu a provoz, který opět bude hradit Obec Milín (o tuto částku je navýšena dotace od obce oproti 
loňskému roku). 
Příspěvek na údržbu a provoz se bude Základní škole Milín hradit 2x ročně v červnu a prosinci (vždy 
se zpětnou platností). 
Rokem 2018 končí placení sletových známek – 50 Kč na člena, další sletový příspěvek zase až za 6 
let. 
- informace o schválené dotaci (Obec Milín) na letošní rok (100 000 Kč). 
- informace o celkovém počtu členů (celkový počet 155 členů, z toho 72 dospělých) 
- informace o akcích – do června 2018 se oddíl aerobiku zúčastní ještě tří závodů, brigáda na 
tochovické vlečce (28. dubna), pochod po vlečce (5. května), Všesokolský slet v Praze (4. – 6. 
července), kde se všichni mohou zúčastnit jako diváci, ale členové Sokola mohou jít i v zahajovacím 
průvodu (1. července) 
 

• vedoucí z florbalového oddílu dětí (M. Levíčková, zástupkyně I. Vopěnková – zástup za P. 
Vopěnku) – oddíl, je rozdělen na mladší a starší děti, do oddílu je znovu třeba sehnat nové trenéry, 
mantinely pro florbal uschovány v nářaďovně, informace o nutnosti zakoupit nové dresy, hokejky. 

• vedoucí z volejbalového oddílu (A. Pacovská) – oddíl funguje bez problémů, uspěl na 
velikonočním turnaji v Chrašticích (2. místo), a nic nepožaduje. Konání letního mezinárodního 
turnaje zatím není potvrzeno. 

• vedoucí z nohejbalového oddílu (zástupkyně A. Pacovská a J. Jahodová za V. Kalík ml.) – 
vedoucí nebyl přítomen, ale vzkázal, že oddíl funguje, tělocvičnu mají pronajatou pouze do konce 
dubna a poté začnou chodit na venkovní antukové hřiště. Brigádu na hřišti, která je před sezónou 
nutná, musí domluvit s volejbalovým oddílem. 

• vedoucí z oddílu zdrav. cvičení žen (J. Jahodová) - opět zmínila téma - rozlezlé parkety (nebezpečí 
úrazu), jinak oddíl nic nepožaduje. 

• vedoucí oddílu míčových her (L. Suchan ml.) – přítomen nebyl. Zástupkyně oddílu A. Levíčková 
sdělila, že oddílu žádné náčiní nechybí a není potřeba nic dokupovat. Předpokládá, že oddíl bude 
fungovat i od září 2018.  

• vedoucí z oddílu badmintonu (L. Suchan st.) – poděkoval opětovně obci Milín za podporu tohoto 
oddílu, který už 2 roky bez problémů funguje. Informoval o navázané družbě s badmintonovým 
oddílem v Sadské, kde již byl sondovat terén. Část milínských členů se do Sadské chystá na mini 
turnaj 19. května. V průběhu září by pak oddíl ze Sadské zase přijel poměřit síly do Milína. 

• vedoucí z florbalového oddílu dospělých (Z. Dařílek) – nastínil problém s omlazením oddílu 
(potřeba sehnat zástupce z řad juniorů), seznámil přítomné s úspěchy v Příbramské florbalové lize (7. 
místo). Do budoucna oddíl plánuje pořádání celodenního turnaje v milínské tělocvičně, kde by 
využili nové mantinely. Od září 2018 plánují nadále využívat tělocvičnu. 

• zástupce lezeckého oddílu (V. Vojáček) – pátral po pachateli strženého lana na lezecké stěně 
v milínské tělocvičně. Informoval o plánu zdolat v létě (1. týden v červenci) Gerlachovský štít za 
pomocí lan. V rámci 100. let od rozpadu mocnářství chtějí cyklisticky pokořit trasu Milín – Říp (na 
samý vrchol, zářijový termín bude upřesněn). 

 
 

 V diskuzi vystoupili: 
J. Jahodová –  zjišťovala potřebu lékárničky v tělocvičně na dostupném místě - kdysi bývala  
   umístěna na skříních, pak zmizela. 
P. Kopecký – seznámil přítomné s červnovým uzavřením tělocvičny z důvodu instalace rekuperace. 
   Termín bude ještě upřesněn, ale počítá se 4. červnem. Od září 2018 bude tělocvična 



   opět v provozu. Zmínil, že stále uvažuje o správci do tělocvičny a děkoval za případné 
   podněty, návrhy, jak k této funkci přistoupit a kterak s ní naložit. 
I. Vopěnková –  ptala se na případ. vznik oddílu, který by se věnoval chůzi s holemi (nordic walking). 
 
Usnesení Valné hromady 
 
1. Bere na vědomí: 
 
- zvolení nové jednatelky Z. Šuchaňové po zbytek, 
-  zprávy zástupců jednotlivých oddílů týkající se jejich činnosti, 
- zprávu o účasti členů oddílu aerobiku na závodech v roce 2018, 
- pořádání jarního badmintonového mini turnaje v Sadské, 
-  výstup lezeckého oddílu na Gerlachovský štít, 
- plán sportovní a soutěžní činnosti na rok 2018. 
 
2. Schvaluje: 
 
- výroční zprávu výboru o činnosti a o hospodaření jednoty za uplynulý rok, 
- rozpočtovou částku pro rok 2018,  
- placení příspěvků na údržbu a provoz 2018, 
- proplácení cestovného (autobusové dopravy) a startovného na soutěže a závody pro děti,  
- zvolení Z. Dařílka coby nového člena do kontrolní komise za odstupujícího T. Srbka, 
- zprávu kontrolní komise. 
 
 
3.   Ukládá: 
 
- Jitce Jahodové vyhotovit zápis z valné hromady, rozeslat vedoucím oddílů a Župě, 
- Jitce Jahodové nově zvolenou jednatelku zapsat do spolkového rejstříku, 
- Jitce Jahodové vyřešit k začátku školního roku 2018/2019 spolu s vedením ZŠ Milín a dalšími 

uživateli využití tělocvičny pro oddíly jednoty,  
- Jitce Jahodové zjistit, jak uhradil oddíl aerobiku ostatním uživatelům tělocvičny příspěvek na údržbu 

a provoz za soutěž v Masserclasu, 
- Aleně Pacovské a Vaškovi Kalíkovi ml. domluvit a zorganizovat brigádu na antukovém hřišti, 
- Zděnku Dařílkovi zaslat příspěvky z oddílu, které budou zveřejněny na webových stránkách, či 

v Milínském zpravodaji, 
- Monice Levíčkové zakoupit dresy pro její oddíl do června 2018, 
- Marii Žbánkové vyfotit nástěnnou vitrínu s poháry, diplomy a medailemi. 

 
 
V Milíně dne 13. dubna 2018 
 
 
Zapisovatel: D. Reiterová a J. Kalíková                      Starosta: Jitka Jahodová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Alena Pacovská, Ladislav Suchan st., Marie Žbánková 

 
 
 
 
 
 


